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VERSLAG 

VERGADERING COMMISSIE 3  
van dinsdag 8 september 2020 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Persegael Kurt  - voorzitter 
Anaf Hannes, El Yakhloufi Achraf, Nietvelt Ludwig, De Busser Koen, Dierckx Jeff, Grooten Eddy, Janssen Kevin,  
Roes Peter, Eric Vos, Voordeckers Bart  - raadsleden 
Wittebolle Astrid, Van Otten Jan - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Schafraet Wout - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Luc Debondt en Rudy Elst – raadsleden, 
Nico Verhoeven – cultuurbeleid, 
Ben Croon – manager, 
Iréne Van de Ven – buurten en wijk, 
Laure Aerts - sportdienst 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Schepen Astrid Wittebolle geeft een korte toelichting over het verdagen van het punt ‘Stand van zaken 
Stadsboerderij Zelfoogstuin’ en de daaran gekoppelde vraag van raadslid Rudy Elst’. 
De reden waarom het punt vandaag genoteerd stond op de agenda van deze commissie was omdat het ook zo 
beloofd was vorige commissie. Bijkomend ware we in de veronderstelling dat na het verlof de commissies 
opnieuw live zouden doorgaan en dus niet meer besloten waren als de voorbije maanden. Covid zag het eerder 
anders en de eerste reeks commissies na het verlof bleven digitaal en dus besloten.  
Naar aanleiding van de assumpties die gemaakt werden en de extra vragen die vandaag gesteld zijn in een 
artikel van GvA rond de zelfoogsttuin en het feit dat alles nog digitaal moest en dus besloten, leek het beter om 
dit punt te verdagen naar volgende zitting. Op die manier kunnen ook de tuinleden, de Troef en schepen Luc Op 
de Beeck fysiek aanwezig zijn. Het college is op zoek naar een goede oplossing en heeft vragen gesteld aan de 
Troef die hierop hebben geantwoord. Nadien zijn er nog bijkomende vragen aan de Troef gesteld en de 
antwoorden worden momenteel bekeken. Als Stad kunnen we ingrijpen wat de concessie betreft. Andere vragen 
zijn voor andere partijen. 
Schepen Astrid Wittebolle voegt er aan toe dat de vragen in verband met de concessie formeel gestteld werden 
aan de Troef in twee keer en er ook een afzonderlijk gesprek is geweest tussen Stad en de tuinleden waar het 
voorstel van de Stad werd kenbaar gemaakt. De analyse binnen het college moet nog gebeuren. De CSA-leden 
hebben het gevoel dat de Stad niet wil spreken wat helemaal niet waar is. 
Bart Voordeckers is akkoord met het verdagen. Voor hem is het duidelijk dat vragen in verband met het 
personeel van de Troef niet voor de Stad is. Hij vraagt om wat er reeds is gebeurd even op een tijdlijn te zetten. 
10 juni   STAD   bevestiging dat klacht werd ontvangen door de stad Turnhout + vraag tot 

gesprek  
 CSA-leden     vraag naar ledenlijst zelfoogsttuin + vraag om concessie te ontvangen 
12 juni    STAD                     

           
melding dat concessie zal worden bezorgd door secretariaat ikv 
openbaarheid van bestuur + melding dat ledenlijst niet in ons bezit is en 
wellicht onder GDPR valt 

 CSA-leden                      voorstel mogelijke vergaderdata 
15 juni  STAD  melding dat gesprek 18/6 kan doorgaan 
18 juni  STAD-CSA-leden           gesprek ter verduidelijking 
26 juni    CSA-leden           bijkomende vraag: melding sollicitant vacature 
3 juli     STAD-TROEF       eerste gesprek over klacht en feedbac 
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6 juli  CSA-leden            melding dat concessie nog niet werd bezorgd. Contact met secretariaat + 
vraag naar verslag 18/6 

 STAD verslag wordt ter nazicht bezorgd aan de Troef mbt gesprek 3/7 
7 juli       STAD                     

           
verslag 18/6 wordt bezorgd aan de CSA-leden met verwijzing dat gesprek 
met de Troef heeft plaatsgevonden 

 CSA-leden           vraag om opnieuw een overleg in te plannen om feedback te krijgen, waar 
eind juli wordt voorgesteld 

8 juli     TROEF                      aanvulling verslag wordt bezorgd en akkoord met verslag 
 TROEF                          

   
antwoorden op enkele vragen worden bezorgd 

9 juli       STAD                             
   

feedback college over gesprek CSA-leden en De Troef + voorstel tot plan 
van aanpak 

22 juli STAD                     
            

reminder stad aan de Troef om antwoorden te bezorgen op vragen die 
tijdens gesprek niet onmiddellijk konden beantwoord 
worden                                  

27 juli  STAD-CSA-leden           feedback leden CSA-tuin over plan van aanpak 
30 juli CSA-leden      bijkomende vragen worden gesteld n.a.v. feedback op 27/7 
4 aug     CSA-leden      bijkomende vragen worden gesteld n.a.v. feedback en mailing onder de 

CSA-leden 
5 aug STAD   melding vanuit de stad om procedure te honoreren en gemaakte afspraken 

plan van aanpak te volgen (n.a.v. bijkomende vragen) 
Stad bevestigt engagement om volgens plan van aanpak naar 
constructieve oplossing te gaan 

11 aug STAD         reminder stad aan de Troef om antwoorden te bezorgen. Antwoord dat 
omwille van een verlofperiode vertraging werd opgelopen 

13 aug TROEF                   antwoorden op verschillende vragen worden bezorgd 
17 aug    CSA-leden              bijkomende vragen van de CSA leden  
25 aug    TROEF         antwoorden op verschillende vragen worden bezorgd 
28 aug TROEF                   antwoorden op verschillende vragen worden bezorgd 
1 sept     TROEF                   antwoorden op verschillende vragen worden bezorgd 
7 sept   STAD – TROEF  gesprek over de antwoorden en verder aanpak  
9 sept STAD                     geplande stand van zaken op commissie, maar door artikel CSA-leden 

uitgesteld gezien publicaties bijkomende aannames, geen formele 
vraagstelling 

  
Eric Vos merkt op dat wanneer volgende commissie het punt aan bod komt een deel in besloten zitting aan bod 
zal komen overeenkomstig de wet. 
 
Toetreding van gemeente Lille en stad Hoogstraten tot de bestaande UiTPAS Kempen-regio (Beerse, 
Oud-Turnhout, Ravels, Turnhout en Vosselaar) 
Aan de hand an een ppt (zie bijlage) geeft Nico Verhoeven toelichting bij dit punt. 
 
Aanpassing verdeling werkingssubsidies 2019-2020 sociaal culturele verenigingen & 
kunstenverenigingen 
Aan de hand an een ppt (zie bijlage) geeft Nico Verhoeven toelichting bij dit punt. 
Eric Vos vindt dit een goede oplossing. Hij vraagt of er verenigingen zijn die er de laatste twee jaar zijn 
bijgekomen. Als dat zou zijn, moet men daar wel rekening mee houden. Hetzelfde voor verenigingen die al jaren 
lid zijn, maar één of meerdere van de laatste drie jaar geen subsidie zouden aangevraagd hebben. 

Dit zal bekeken worden. 
 
Ondergrondse afvalcontainers - Kasteelloop - deel 1 
Aan de hand an een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers vraagt of hierdoor op die plaats geen vuilkar meer zal langskomen en wat dan met gft. 

Voorlopig gaat het om afvalpunten voor pmd, papier en karton en restafval. Al het andere wordt nog 
door de normale vuilkan opgehaald. 
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Schepen Astrid Wittebolle voegt er aan toe dat de afvalpunten er enkel zijn voor de mensen binnen het 
project en niet zoals in Antwerpen waar het voor de hele straat of buurt is. 

 
Stand van zaken Stadsboerderij Zelfoogsttuin  
Verdaagd 
 
Relanceplan vrijetijdssector: reglement zomerkampen & krijtlijnen algemeen reglement 
Aan de hand an een ppt (zie bijlage) geeft Ben Croon toelichting bij dit punt. 
Schepen Astrid Wittebolle wil alle medewerkers bedanken voor al hun werk wat niet altijd zo eenvoudig was als 
de ppt zou laten uitschijen.  
Verder vult schepen Astrid Wittebolle aan met de bemerking dat bewust gekozen werd voor tussenschotten per 
jaar omdat momenteel niet geweten is wat Covid nog van plan is te doen. 
Peter Roes mist in heel het plan twee groepen, namelijk de oudercomitées van de scholen en de parochiecentra. 

Schepen Astrid Wittebolle verduidelijkt dat gelden uit bepaalde fondsen niet zo maar kunnen gebruikt 
worden. Voor deze beide groepen kan misschien eenns gekeken worden naar andere domeinen. 
Ben  Croon voegt er aan toe dt men zich heeft laten leiden door de tekst van Vlaanderen. Hij stelt voor 
om eens bij lokale economie te horen. 

Bart Voordeckers wil zich graag aansluiten bij de dank aan de medewerkers. 
Hij vraagt wat de respns was bij de bevraging en vraagt hoe verenigingen kunnen bereikt worden die het moeilijk 
hebben bij het aanvragen van subsidies. Hij verwijst naar jeugdverenigingen waar soms jaarlijks een wisseling is 
bij de leiding. Ook vraagt hij hoe laagdrempeling men wil werken. 

Schepen Astrid Wittebolle merkt op dat men momenteel bezig is met de formulieren om deze zo goed 
mogelijk laagdrempelig te maken. 
Er is heel wat respons gekomen, ondanks de verlofperiode, op de bevraging: 55 cultuurverenigingen, 51 
sportverenigingen, 8 jeugdverenigingen en 17 buurtwijken. 
Verder kunnen de diensten zo goed mogelijk de verenigingen wegwijs maken bij hun aanvraag. 

Bart Voordeckers is ook van mening dat mensen enthousiast moeten gemaakt worden. Het finacieel aspect duurt 
enkele jaren en het zou volgens hem toch de bedoeling moeten zijn om vernieuwde ideeën te krijgen. 
Eric Vos dankt de diensten om opeen open manier dit in een commissie te brengen. Hij vraagt om de verhouding 
tussen de corona-budgetten en de reguliere budgetten in het verslag te zetten. 

Impact Procentuele verhoging van de werkingssubsidies cultuur, jeugd, sport, buurtwerkingen 
Jaarlijkse Werkingssubsidies cultuur € 32.000, jeugd € 57.891, sport € 103.000 
25% cultuur € 8000, jeugd € 14472.75, sport € 25750, totaal € 48.222,75 
Erkende J-S-C-verenigingen: 3x € 48.222,75 = € 144.668,25 
Jaarlijkse werkingssubsidies Erkende buurtverenigingen: €  25.000 
10 % = € 2500,  3 x € 2500 = € 7500  
Jaarlijkse Nominatieve subsidies: toerisme Turnhout, Turnhout Wereldcentrum van de Speelkaart, 
Geschied- en Oudkundigekring Taxandria, Confederatie Turnhoutse Oudstrijdersverenigingen, de 
toekomst vzw, sportpret vzw, Coderdojo, Yardkeepers vzw: €  10.615 
25% nominatieve subsidies € 2653.77  
Totaal 3 x € 2653,77 = € 7961,31     

Eric Vos verwijst naar het stimuleringsbudget waar 75% voorzien is. Hij vraagt of er ook rekening wordt gehouden 
met de inkomsten. 

De 75% is het maximaal op de netto organisatiekost min de eventuele receptiekosten en de 
investeringen die niet specifiek aan corna kunnen gekoppeld worden. 

Eric Vos merkt op dat men een aanvraag kan indienen met enorm hoge kosten om zo een zo groot mogelijk 
bedrag binnen te halen. 

Bij de aanvraag wordt een begroting opgevraagd die realiseerbaar moet zijn. 
Hannes Anaf merkt op de Vlaanderen een bedrag voorzien heeft voor jeugd, cultuur en sport maar zonder zelf te 
bepalen wat hiermee gedaan wordt. De gemeente bepaalt zelf wat met de gelden gaat gebeuren. Turnhout 
verdeelt zelfs meer dan het budget dat Vlaanderen heeft voorzien en dit volgens een eerlijke verdeling: chapeau. 
 
Stand van zaken sportinfrastructuur dossiers 
Aan de hand an een ppt (zie bijlage) geeft Laure Aerts toelichting bij dit punt. 
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Schepen Jan Van Otten verwijst naar de nieuwe sporthal en verduidelijkt nog het volgende naar aanleiding van 
de vraag van raadslid Peter Roes hierover: 
Er werd een bevraging gedaan bij de sportverenigingen en de ambitie is nog steeds om een nieuwe sporthal te 
bouwen tijdens deze legislatuur. Wat er met de oude sporthal zal gebeuren, moet nog bekeken worden. 
Eric Vos vindt dit maar een magere toelichting. Vorige keer werd zelfs meer info gegeven dan nu. Hij is van 
mening dat men toch minstens de basisgegevens had kunnen meedelen zonder al een bepaalde keuze te 
maken. Eric Vos is van meniong dat wanneer vanavond alle sportdossiers op dergelijke manier besproken 
worden, men best nu kan stoppen en volgende commissie het op een degelijke manier brengen. 

Scheopen Jan Van Otten merkt op dat hij toch gewoon geantwoord heeft op de vraag van raadslid Peter 
Roes en er voor de rest niet meer in de vraag stond. 

Eric Vos vraagt of hij nu voor de derde keer moet herhalen dat hij begrijpt dat er nog keuzes moeten gemaakt 
worden in het college maar dat nu aan de raadsleden toch de basisgegevens kunnen meegedeeld worden. 
Luc Debondt merkt op dat het korfbalveld vaak gebruikt wordt door enthoudiaste Turnhoutenaars als voetbalveld 
en vraagt of dit kan nu en in de toekomst. 

De sportdienst heeft daar weet van en voorlopig zal dat ook zo blijven. 
Eric Vos vraagt welke omheiding (hoog of laag) er zal geplaatst worden rond het korfbalveld. 

Het zal een lage omheiing worden. 
Achraf  El Yakhloufi verwijst naar het korfbalveld dat normaal moet gereserveerd worden, maar meestal niet 
wordt gedaan en stelt zich de vraag dat hierdoor het veld binnen enkele jaren stuk is ondanks deze investerig. 

De huidige mat ligt er al heel lang en er moest iets gedaan worden naar de belijning toe die niet meer 
reglementair is, vandaar deze investering. Voorlopig blijft het systeem van gebruik zoals nu, maar de 
kwaliteit van de mat zorgt er voor dat dit geen probleem mag zijn, ook niet binnen enkele jaren. 

Eric Vos vraagt of er al zicht is op de exploitatie van de Sporthoeve. 
In de plannen is een uitbreiding voorzien voor kleedkamers. De exploitatie blijft voorlopig zoals ze nu is. 

Eric Vos vraagt hoe ver het staat met de heraanleg van het openbaar domein voor een veilige oversteek thv de 
terreinen van White Star in het dossier Waterheide en dit in een commissie te bespreken. 

Dit zal doorgegeven worden. 
Peter Roes verwijst naar het dossier bij de Raad van State in verand met Waterheid en vraagt of hioerover al iets 
geweten is. 

Tot op heden is er nog geen uitspraak geweest. 
Eric Vos verwijst naar de situatie in het zwembad en de relatie met de beheerder als gevolg van de corona-crisis. 

Schepen jan Van Otten verduidelijkt dat dit in het relanceplan is opgenomen onder de noemer ‘pps 
partner’. 

Eric Vos vraagt om dit toch eens te bekijken in het kader van de overeenkomst. 
Schepen Jan Van Otten verduidelijkt dat in het relanceplan werd opgenomen dat voor pps partners dit 
individueel zal bekeken worden. Er is tweemaal een vraag binnen gekomen om het kwartaalbedrag 
vervroegd te storten. Dit kon binnen de overeenkomst. 

 
Subsidiereglement financiële ondersteuning zomerkampen 2020 
Zie punt ‘Relanceplan vrijetijdssector’. 
 
Vraag van raadslid Luc Debondt: 

Picknickbanken : 
Problemen met hangjongeren in de Parkwijk. Diverse klachten zijn er al ingediend. 

Schepen Jan Van Otten geeft hierop volgend antwoord: 
Er zijn geen exacte cijfers bekend over het aantal oproepen over hangjongeren in de Parkwijk, wel is geweten dat 
er redelijk wat meldingen hierover binnen komen.  
In juni is er dan een gesprek geweest in de Wollewei met enkele jongeren, preventie en nog enkele andere 
diensten. Er werd dan op een andere locatie een bank geplaatst met positief resultaat. 
Bij de invoering van de avondklok is het probleem opnieuw opgedoken met heel wat klachten tot gevolg..  
Jeugdwelzijnswerk heeft een gesprek gehad met jongeren en ook politie en dienst jeugd. Er is ook een gesprek 
geweest tussen melders en preventie en politie. Het is nu de bedoeling om beide groepen samen te brengen. 
Op langere termijn is het de bedoeling om terug aan de slag te gaan met een jongenwerking in de Parkwijk een 
ook buurtsport gaat met een project starten. 
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Luc Debondt vindt het positief dat een gesprek voorzien wordt met jongeren en melders en hoopt dat dit 
enig resultaat zal hebben. Probleem is nog de picknickbank en het probleem van het dealen van drugs.  
Luc Debondt weet wel dat de politie regelmatig langs komt maar gezien de openheid van de wijk zien de 
jongeren van ver de politie aankomen en zijn ze weg. 
Luc Debondt gaat het alvast opvolgen. 
 

Vraag van raadslid Rudy Elst: 
Begin juni ontvingen we een mail van een lid van de stadsboerderij betreffende de werking van de 
stadsboerderij en de concessieovereenkomst met De Troef. 
Naar aanleiding van de brief wou het schepencollege meegeven dat er grondig zal onderzocht worden of 
de concessievoorwaarden werden geschonden. 
Werd dit onderzocht, werden hierin stappen ondernomen? Graag een stand van zaken. 

Zie inleiding verslag. 
 

Vraag van raadslid Peter Roes: 
Begin deze legislatuur zijn er grote beloftes uitgesproken dat er een nieuwe sporthal zou komen in de 
stad. Bij eerdere vragen rond het dossier sporthal werd toen gezegd dat men nog geen plannen had en 
men aan het bekijken was op welke locatie er een nieuwe sporthal zou komen. 
Graag had ik van de schepen vernomen: 
* zijn er intussen al plannen op welke locatie de nieuwe sporthal zal gebouwd worden ? 
* zijn er intussen al ideeen en plannen hoe de sporthal er zal uitzien ? 
* is er intussen geweten wanneer de sporthal er zou moeten staan ? 
* en kan de schepen vertellen of de oude sporthal van de stad behouden blijft en/of welke functie deze 
dan wel zal krijgen ? 

Zie punt ‘Stand van zaken sportinfrastructuur dossiers’. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
 
 
Van Rompuy Jan 
Commissiesecretaris 
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dinsdag 8 september 2020dinsdag 8 september 2020



Agenda

- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Toetreding van gemeente Lille en stad Hoogstraten tot de bestaande UiTPAS Kempen-regio

(Beerse, Oud-Turnhout, Ravels, Turnhout en Vosselaar)

- Aanpassing verdeling werkingssubsidies 2019-2020 sociaal culturele verenigingen &   

kunstenverenigingen

- Ondergrondse afvalcontainers - Kasteelloop - deel 1

- Stand van zaken Stadsboerderij Zelfoogsttuin

- Relanceplan vrijetijdssector: reglement zomerkampen & krijtlijnen algemeen reglement

- Stand van zaken sportinfrastructuur dossiers

- Subsidiereglement financiële ondersteuning zomerkampen 2020

- Vraag van raadslid Luc Debondt

- Vraag van raadslid Rudy Elst

- Vraag van raadslid Peter Roes

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college



Uitbreiding UiTPAS Kempen

– UiTPAS Kempen: 

• Beerse, Oud-Turnhout, Turnhout, Vosselaar

• Ravels

• Vraag tot aansluiting van Lille en Hoogstraten

– Positief advies van de stuurgroep UiTPAS

– Uitbreiding staat geagendeerd op de verschillende gemeenteraden

– Nadien keuren Lille en Hoogstraten de overeenkomsten goed

– Uitdaging: bovenlokale coördinatie



Werkingssubsidies sociaal culturele en 

kunstenverenigingen

– Subsidiereglementen gebaseerd op actieve werkingen

– Werkingsjaar 1/9 – 31/8

– Impact van corona is bijzonder groot

- Voorstel om werkingssubsidies te verdelen op basis van gemiddelde van de 

voorbije drie jaar



Ondergronds afvalpunt Kasteelloop

.



Motivering

In het bestuursakkoord wordt ingezet op ondergrondse afvalstraten. Bij nieuwe 

projecten worden ondergrondse afvalstraten voorzien.

Stad Turnhout en IOK Afvalbeheer hebben de mogelijkheden bekeken om in het 

project Kasteelloop te werken met ondergrondse afvalinzameling met 7 

ondergrondse afvalcontainers verdeeld over twee locaties. Huidige aanvraag gaat ondergrondse afvalcontainers verdeeld over twee locaties. Huidige aanvraag gaat 

over het plaatsen van de eerste 3 ondergrondse afvalcontainers aan de zijde van 

de Rubenssstraat in het project Kasteelloop. 



Welke worden voorzien

1 restafvalcontainer

1 PMD containers

1 Papier en karton container



Kostprijs

Een éénmalige investeringskost van 8 020,10 euro (vaste kost) per ondergrondse 

container + maandelijkse huurprijs (variabele kost) van 56,47 euro 

/container/maand die beiden worden gefactureerd aan de gemeente. In dit 

gedeelte is inbegrepen lediging, onderhoud, passenbeheer, software, reiniging, …

De gebruikers betalen zelfde afvaltarieven als andere bewoners, (volume van 

kleine en grote zak wordt verrekend van naar gewicht)



Relanceplan vrijetijdssector: reglement zomerkampen 

& krijtlijnen algemeen reglement



Terugkoppeling dossiers 

SPORTINFRASTRUCTUUR



Vanuit het SMJP 

• Nieuwe sporthal/sportcomplex (8 mio euro in 2023-2024)

– Bespreking beleidscollege sept ‘20  Volgende keuzes dienen nog gemaakt 

te worden: bouwprogramma, budget, subsidiëring, locatie

• Vervanging kunstgrasmat korfbalveld stadspark (90K euro in 2020)

– Vervanging verlichting naar LED verlichting (budget FM) = reeds gebeurd

Budget is verhoogt naar 100K euro om ook de omheining te vernieuwen– Budget is verhoogt naar 100K euro om ook de omheining te vernieuwen

– Gunning is gebeurd, realisatie moet nog ingepland worden  obv

wedstrijdkalender korfbal outdoor (vertraging door leveringen aan firma) 

– Nieuwe kunstgrasmat zal ook belijning hebben voor voetbal (belijning cfr

wedstrijdvoetbal U11)



• Uitbreiding kleedkamergebouw sporthoeve (550K in 2021)

– Onderzoeksfase is bezig. Indien akkoord kan dit dossier opstarten (opmaak 

bestek, aanbesteding, gunning, …)  project zal geleid worden door FM

– Timing kan gerespecteerd worden 

• Waterheide

Samenwerkingsovereenkomst is afgesloten (goedkeuring GR 16 12 2019)

Vanuit het SMJP 

– Samenwerkingsovereenkomst is afgesloten (goedkeuring GR 16 12 2019)

– White Star Schorvoort geeft aan de vooropgestelde timing niet te kunnen 

respecteren (mede owv corona)

– White Star Schorvoort is uitgenodigd door het schepencollege voor een 

gesprek. Dit zal plaatsvinden op 21 9 2020



• Herlocatie kajak(polo)

– Kajakpolo mag niet meer gespeeld worden voor het clublokaal TKC 

(Stoktsestraat) owv doorgaand gemotoriseerd vaarverkeer

– TKC zou net starten met renovatiewerken aan het clublokaal

– Er is bekeken om de gehele club te herlocaliseren

Er is een akkoord met de Vlaamse Waterweg NV voor volgende locatie: 

Lopende projecten

– Er is een akkoord met de Vlaamse Waterweg NV voor volgende locatie: 

• Locatie oude Kaai  (aan brug 1) – naast de Miraneau

– Bestuur TKC zelf moet hier nu zelf een standpunt innemen



(Lopende) vragen van verenigingen

• Vraag naar openwaterzwemmen

– Gevraagd aan beheerscomité Mellevijver (in 2019 en 2020): negatief

– Gevraagd aan de Vlaamse Waterweg NV om te mogen zwemmen in de vaart: 

negatief (met kleine opening op langere termijn)

• Blijven bepleiten



Subsidiereglement financiële ondersteuning 

zomerkampen 2020

Zie relanceplan



Vraag van raadslid Luc Debondt

Picknickbanken :

Problemen met hangjongeren in de Parkwijk. Diverse klachten zijn er al ingediend.



Vraag van raadslid Rudy Elst

Begin juni ontvingen we een mail van een lid van de stadsboerderij betreffende de werking 

van de stadsboerderij en de concessieovereenkomst met De Troef.

Naar aanleiding van de brief wou het schepencollege meegeven dat er grondig zal 

onderzocht worden of de concessievoorwaarden werden geschonden.

Werd dit onderzocht, werden hierin stappen ondernomen? Graag een stand van zaken.



Vraag van raadslid Peter Roes

Begin deze legislatuur zijn er grote beloftes uitgesproken dat er een nieuwe sporthal zou 

komen in de stad. Bij eerdere vragen rond het dossier sporthal werd toen gezegd dat men 

nog geen plannen had en men aan het bekijken was op welke locatie er een nieuwe sporthal 

zou komen.

Graag had ik van de schepen vernomen:

* zijn er intussen al plannen op welke locatie de nieuwe sporthal zal gebouwd worden ?* zijn er intussen al plannen op welke locatie de nieuwe sporthal zal gebouwd worden ?

* zijn er intussen al ideeen en plannen hoe de sporthal er zal uitzien ?

* is er intussen geweten wanneer de sporthal er zou moeten staan ?

* en kan de schepen vertellen of de oude sporthal van de stad behouden blijft en/of welke 

functie deze dan wel zal krijgen ?



Punten agenda gemeenteraad

…



Uit het college

…



Stedelijk Herstelplan

Herstelfonds Vrijetijdssector 

de krijtlijnen  

Commissie 3 – 08/09/2020 
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Wat vooraf ging

• COVID-19 sinds maart 2020 

• Grote impact (sociaal, economisch, welzijn, financieel)

• Stedelijk herstelplan 09/07/2020 opgebouwd rond vier pijlers:

1. economische heropleving

2. welzijnsheropleving

3. Sociaal weefsel & de verenigingen
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3. Sociaal weefsel & de verenigingen

 Herstelfonds vrijetijdssector

o Coronanoden verzachten

o Stimuleren coronaveilige vrijetijdsinitiatieven

Uitwerken tegen eind september 

4. Samenleven en ontspannen



Wat vooraf ging

– Begin juli 2020: digitale impactbevraging

 jeugd-, cultuur-, sport- en buurtverenigingen

 Nog veel onduidelijkheid/onzekerheid

 Belangrijkste vaststellingen:

 Grote impact op werking en evenementen
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 Grote impact op werking en evenementen

 Kleine tot gematigde impact op ledenaantallen en 
financiële gezondheid maar neemt mogelijk toe in tijd

 Financieel: 

o Doorlopende infrastructuurkosten

o Minderinkomsten

o Meeruitgaven (bv. kampen, aangepaste infrastructuur)

o Communicatie- en signalisatiemateriaal 



Uitgangspunten

– Hoogdringende noden (zomer) snel en gericht aanpakken

– Reglement voor najaar:

• onduidelijkheid/onzekerheid → spreiden in tijd
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• onduidelijkheid/onzekerheid → spreiden in tijd

• divers veld & noden → algemene maatregelen + gericht 
werken (op maat)

• Stimuleren is duurzamer dan compenseren   



Budget & onderdelen

Budget: 

€ 500.000 stad + € 937.719 Vlaams Noodfonds =  € 1.437.719

I. Voorafname dringende noden zomer 2020 – € 197.000

1. subsidiereglement zomerkampen 2020
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1. subsidiereglement zomerkampen 2020

2. zomeractiviteiten 2020

3. communicatie- & signalisatiemateriaal verenigingen

II. Subsidiereglement stedelijk herstelfonds – € 970.000

4 maatregelen - GR 05/10/2020

III. Nog te bepalen - € 270.000



I. Voorafname dringende noden 

1. Subsidiereglement zomerkampen 2020 – € 70.000

 Financiële ondersteuning jeugd, sport- en cultuurkampen

 Erkende vereniging, feitelijke vereniging, vzw
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 Erkende vereniging, feitelijke vereniging, vzw

 minstens 5 aaneensluitend dagen

 3 euro per Turnhoutse deelnemer per (volledige) dag

 GR 14/09/2020

 Voor 15 oktober 2020 aanvraag indienen 

 Snelle uitbetaling (meerdere ronden) in oktober



I. Voorafname dringende noden 

2. Zomeractiviteiten 2020 – € 120.000

 Tussenkomst om meerkost Corona deels te dekken  

 Cultuur- en jeugdactiviteiten
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3. Communicatie- en signalisatiemateriaal - € 7.000 

 Jeugd-, cultuur-, sport- en buurtverenigingen

 Vloerstickers, affiches, bordjes… 



II. Subsidiereglement herstelfonds 

Tweeledig doel voor meerdere jaren

I. Compenserende maatregelen

Het verenigingsleven (J, S, C, B) financieel ondersteunen en zo vrijwaren 

II. Stimuleren van activiteiten

Nieuwe coronaveilige vrijetijdsinitiatieven in Turnhout stimuleren 
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4 maatregelen

1. Compensatie algemeen: vaste verhoging jaarlijkse basis- en 
werkingssubsidie (2020-2021-2022)

2. Compensatie specifiek: compensatie voor terugstorten lidgeld 
in functie van Corona (2021)

3. Compensatie specifiek: bijkomende subsidie op basis van 
dossier (2020-2021)

4. Subsidie voor nieuwe of aangepaste publieksinitiatieven (2020-
2021-2022)



II. Subsidiereglement herstelfonds 

Budget: € 970.000

 Per maatregel geraamde maximumbudgetten

 Op = op → tijdig reageren is belangrijk 

 Overloop naar de volgende jaren mogelijk

• 2020: € 414.000
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• 2020: € 414.000

• 2021: € 284.000

• 2022: € 224.000 

+ € 48.000 nog onbepaald



1. Vaste verhoging jaarlijkse subsidie 

Algemene financiële compensatie 2020 – 2021 -2022

Verhoging van de toegekende basis- en werkingssubsidies

+ 25% per jaar voor J- C- S-verenigingen = + 75% (3 jaar)

+ 10% per jaar voor buurtverenigingen = + 30% (3 jaar)
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+ 10% per jaar voor buurtverenigingen = + 30% (3 jaar)

Budget: € 53.376/jaar of € 160.129 op 3 jaar  

Erkende J-S-C-verenigingen: 3x € 48.222,75 = € 144.668,25

Nominatieve J-S-C-verenigingen: 3 x € 2653,77 = € 7961,31    

Erkende buurtverenigingen: 3 x € 2500 = € 7500 



1. Vaste verhoging jaarlijkse subsidie 

Principes om na te streven:

 Middelen aanwenden om negatieve gevolgen corona te 

compenseren

 Actieve werking ontwikkelen binnen de mogelijkheden

Maximale drempelverlaging
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 Maximale drempelverlaging

 Maximaal beroep doen op lokale aanbieders van diensten en 

producten

 Bijdragen aan beleidsdoelstellingen stad Turnhout



2. Compensatie terugbetalen lidgeld 

Specifieke compensatie voor verenigingen die het lidgeld van hun 
Turnhoutse leden geheel of gedeeltelijk terugstorten omwille van 
corona

Voor de erkende verenigingen (J-C-S)

Max. 50% van teruggestorte lidgeld / max. € 500 per 
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Max. 50% van teruggestorte lidgeld / max. € 500 per 
vereniging

Werkjaar 2020-2021

Uiterste indiendatum: 30/09/2021



3. Bijkomende subsidie 

Twee vormen / beoordeling van dossier / 2020 & 2021

1. Compenseren van doorlopende infrastructuurkosten

 Voor de erkende verenigingen (J-C-S-B)

 Max. 50% van kosten met maximum van € 2500 per aanvraag

 Eigenaar zijn of zakelijk recht hebben op infrastructuur en 
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 Eigenaar zijn of zakelijk recht hebben op infrastructuur en 
belast zijn met de exploitatie

Concrete bepaling ‘doorlopende infrastructuurkosten’

2. Compenseren van specifieke meeruitgaven en/of 
minderinkomsten ten gevolge van de coronamaatregelen

Voor de convenant- en PPS-partners van de stad (J-C-S)

 Max. 50% van meeruitgaven en minderinkomsten / geen limiet 

Maatwerk



3. Bijkomende subsidie 

Algemene voorwaarden:

 Aantoonbaar corona-gerelateerd 

 Niet-recupereerbaar en niet-vermijdbaar

 Aantoonbaar d.m.v. formele stukken

 Geen dubbelsubsidiëring

 Verklaring op eer
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Beoordeling: 

 Jury / dienst verstrekt advies aan college 

 op basis van kwaliteit en volledigheid van de motivering en de 
(financiële) bewijs- en verantwoordingsstukken

 Steekproeven ter controle

Indiendata:

 30/10/20 voor periode 1/1/20 tot 31/8/20

 30/9/21 voor periode 1/9/20 tot 31/8/21



4. Stimuleren publieksinitiatieven 

Wat, wie, hoeveel

 Nieuwe of sterk aangepaste publieksinitiatieven in Turnhout

 Erkende verenigingen J-C-S-B 

 Convenant- en PPS-partners (J-C-S)

 2020, 2021, 2022

 Max 75 % van de netto-organisatiekost / geen limiet
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 Max 75 % van de netto-organisatiekost / geen limiet

Timing 

 Ten vroegste 1 jaar en ten laatste 3 maanden vooraf

 Uitz. activiteiten in nov en dec 2020: vóór 30/10/2020

Beoordeling

 Dienst verstrekt advies aan college

 Beschrijving / begroting / beantwoorden aan criteria



4. Stimuleren publieksinitiatieven 

Beoordelingscriteria

 Publiek toegankelijk of draagt op bijzondere wijze bij tot 

ledenwerving en -binding

 Financieel laagdrempelig (gratis of UiTPAS tarief)

 Grondgebied Turnhout (of betrekking op Turnhout)

 Overstijgt de reguliere werking OF vond nog niet op regelmatige 

basis plaats OF werd sterk aangepast in functie van corona
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basis plaats OF werd sterk aangepast in functie van corona

 Voldoet aan de veiligheidsprotocollen

 Meerwaarde

o Stedelijke beleidsdoelstellingen

o Koppeling met ander(e) stadsevenement(en)

o Werken met lokale aanbieders van producten en diensten

o Duurzame resultaten of effecten 



Verdere stappen

Consultatie adviesraden (C-S-B-J) 

 07/09: cultuur

 09/09: sport

 10/09: buurten

 11/09: jeugd
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 11/09: jeugd

Bespreking college 10&17/09 

Commissie 3 29/09 

GR 05/10


